
Geachte raadsleden, 
In het kader van Natura 2000 is de provincie aan de slag gegaan met het zoeken naar een nadere 
invulling van uitbreiding van natura 2000 gebieden voor natuurdoeleinden waaronder het inzetten 
op bepaalde doelsoorten.  
Vele kernen van Steenwijkerland vallen in dit zoekgebied en daarmee raakt het veel van onze 
inwoners. De brief van Belt Schutsloot is een voorbeeld van een kern die zich hierover ongerust 
maakt.  
  
Dat lijkt BGL een terechte zorg. De leefbaarheid van kleine kernen hangt van vele factoren af en het 
is met oog op de toekomst van de leefbaarheid van die kernen van belang om 
ontwikkelingsmogelijkheden te houden. Dat maakt het belangrijk om daar goed vanuit een integrale 
benadering naar te kijken. Zeker als er vanuit een bepaalde invalshoek zoals nu vanuit natura 2000 
stevig wordt gestuurd in een bepaalde richting.  
  
De inwoners van Belt Schutsloot zijn over de richting die natura 2000 voor staat bepaald niet gerust. 
De zoekgebieden van natura 2000 lopen door tot in hun kern en achtertuinen van de inwoners. Zij 
zijn dan ook bang dat als gevolg van die contouren hun toekomstige mogelijkheden worden beperkt 
als het gaat om het bouwen van een schuur, nieuwbouw voor jongeren en ouderen, ruimte voor 
ondernemers en andere normaal gesproken reguliere keuzevrijheden.  
  
Daarbij komt dat ze het gevoel hebben dat ze hierin worden overdondert en op voorhand niet goed 
de consequenties kunnen overzien. Ook hebben ze onvoldoende inzicht in de mogelijkheden die ze 
hebben om hun eigen stem te laten horen en mee te beslissen in dit proces. Het is voor BGL 
belangrijk dat duidelijk wordt welke mogelijkheden onze inwoners hebben om het proces te 
beïnvloeden in een door hun gewenste richting.  
   
BGL vindt het daarnaast ook van belang om inzichtelijk te krijgen welke mogelijkheden de gemeente 
Steenwijkerland zelf heeft als college of raad om te kunnen sturen bij de uitwerking van de 
zoekgebieden met oog op de toekomstige leefbaarheid in die kernen voor haar inwoners. Hierbij kan 
onderscheid worden gemaakt in haar rol als lokale overheid en/of eigenaar van eventuele gebouwen 
en gronden.  
Gezien de impact van de uitwerking van die zoekgebieden voor onze inwoners, is het belangrijk dat 
wij als gemeenteraad heel helder voor ogen hebben wat onze rol is en hoe wij ons willen 
positioneren met oog op het behoud van de leefbaarheid in onze kernen voor de toekomst.  
  
Concrete vragen zijn o.a.:  
  
Hoe verloopt het proces van het aanwijzen van natura 2000 zoekgebieden precies? 
Wie zijn er bij betrokken? 
Welke verantwoordelijkheden hebben ze? 
Wat zijn belangrijke deadlines? 
Hoe worden de inwoners geïnformeerd en hoe kunnen de inwoners goed zicht krijgen op de 
consequenties van hun keuzes t.a.v. hun gronden voor latere ontwikkelingsmogelijkheden? 
Welke rol heeft de gemeente Steenwijkerland in deze? 
Hoe wordt de gemeente Steenwijkerland (college, raad, inwoners) geïnformeerd over de 
consequenties van de keuzes voor de leefbaarheid van de kernen?   
  
Hartelijke groet, 
André Bus 
 


